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          Данная работа посвящена разработке рекомендаций по формированию устойчивой системы энергоснабжения для предприятий Арктической зоны (далее–АЗ) РФ. Задачи исследования: 1. Анализ энергетических стратегий РФ. 2. Разработка интегрального показателя энергетической безопасности для предприятий АЗ РФ. 3. Выбор альтернативы энергоснабжения для предприятий АЗ РФ. 4. Формирование блока стратегических целей и набора индикаторов. Объект исследования: Предприятия АЗ РФ. Предмет исследования: Энергетическая безопасность предприятий АЗ РФ. Методом нечеткой логики был разработан интегральный показатель энергетической безопасности для предприятий АЗ РФ. Предложена альтернатива энергоснабжения с помощью метода анализа иерархий. Сформирован блок энергетических целей и разработан набор индикаторов реализации выбранных стратегических целей.
        

        
          This work is devoted to the development of recommendations for the formation of a sustainable energy supply system for the enterprises of the Arctic Zone (hereinafter-AZ) of the Russian Federation. Research objectives: 1. Analysis of energy strategies of the Russian Federation. 2. Development of the integral index of energy security for the enterprises of the Arctic Zone of the Russian Federation. 3. The choice of alternative energy supply for the enterprises of the Russian Federation. 4. Formation of the block of strategic goals and a set of indicators. The object of research: Enterprises of the Russian Federation's nuclear power plants. Subject of study: Energy security of the enterprises of the Russian Federation. By the method of fuzzy logic the integral index of energy security for the enterprises of the Russian Federation. The alternative of energy supply with the help of the method of analysis of hierarchies was offered. The block of energy goals was formed and a set of indicators for the implementation of selected strategic objectives was developed.
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